
ZÁPIS 

z  členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s. v Hradci Králové 

7. prosince 2019 (restaurace Escobara) 

 

Schůzi zahájila předsedkyně Černošová v 13 hodin.  

Vzhledem k tomu, že bylo přítomno pouze 17 členů, byla schůze ukončena. 

 

Zapsal Franc. 

 

________________________________________________________________ 

 

ZÁPIS 

z  členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s. v Hradci Králové 

7. prosince 2019 (restaurace Escobara) 

 

 

Schůzi zahájila předsedkyně Černošová v 13:15 hodin. (Účast 18 členů). 

 

1) Černošová zhodnotila končící 15. Východočeský umělecký maratón. Poděkovala všem 

účastníkům, kteří se do něj zapojili. Zhodnotila celý maratón, poděkovala editorovi sborníku 

doc. Hrabincovi. Poděkovala Milanu Duškovi a členům redakční rady Kruhu za vydávání a 

přípravu bulletinu. Vyzdvihla prezentaci SVčS na veletrhu v Havlíčkově Brodě, poděkovala 

všem, kteří se podíleli na zabezpečení našeho stánku. 

 

2) Vedoucí oblastí informovali o akcích v jednotlivých oblastech:  Cihlovou za Pardubice, 

Kopecká za Hradecko. Ostatní vedoucí oblastí omluveni  (Vídenský - Orlicko, Saadouni - 

Vysočina ). 

 

3) Marboe informovala o schůzi Obce spisovatelů, která se konala v Praze 6. prosince 2019.  

 

4) V diskuzi padaly další návrhy na činnost Střediska a další informace o akcích v rámci 

maratónu. 

 

V závěru popřála Černošová všem příjemné Vánoce a hodně zdaru v roce 2020. 

 

Schůze byla zakončena v 15 hodin. 

 

Zapsal Franc. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

USNESENÍ 

z  členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s. v Hradci Králové 

7. prosince 2019 (restaurace Escobara) 

 

Členská schůze: 

 

1) vyslechla informace o 15. Východočeském uměleckém maratónu, 

 

2) vyslechla informace o schůzi Obce spisovatelů v Praze, 

 

3) doporučila vydání sborníku v roce 2020 s tím, že editor a jeho spolupracovníci budou 

upřesněni. Doporučila členům zajistit sponzory. 

 

Zapsal Franc. 


